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        Aan de leden van de Gemeenteraad 

 

 
            Datum:   3 december 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen CDA 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Op 17 november 2024 heeft de fractie van CDA schriftelijke vragen gesteld 

over het herontwerp sociaal domein. De vragen luidden als volgt (cursief) 

en de antwoorden zijn toegevoegd: 

 

1. Kunnen jullie inzichtelijk maken het afgelopen proces  inzake het 

herontwerp sociaal domein (inhoudelijk en qua besluitvorming) 

 

Op 27 februari 2024 heeft de gemeenteraad een brief ontvangen met 

een evaluatie van het herontwerp, zie bijlage. 

 

Op 23 april 2024 is er een raadsavond sociaal domein geweest, waarin 

de raad is bijgepraat over de evaluatie van het herontwerp en de 

vervolg werkwijze binnen het sociaal domein. De presentatie vindt u in 

de bijlage. 

 

Op 1 oktober 2024 bent u geïnformeerd via een raadsbrief over de 

werkagenda sociaal domein 2024/2025 en de monitor sociaal domein, 

zie bijlage. 

 

Verder wordt u in de reguliere P&C documenten geïnformeerd over de 

voortgang van het sociaal domein.  

 

2. Heeft in deze raadsperiode hierover besluitvorming plaatsgevonden?  

 

Nee. 

 

3. Hebben wij als raad hierover informatie ontvangen?  

 

Ja, zie ook antwoord vraag 1. 

 

4. Welke afspraken zijn er gemaakt over de positie van de raad in dit 

proces? 

 

Bij de uitvoering van het programmaplan sociaal domein wordt er 

gewerkt volgens de Hoogeveense Aanpak Besluit Begroting en 

Verantwoording (Vergadering Raadsavond 11-05-2023 Gemeente 

Hoogeveen). Hierin stelt de gemeenteraad dat we de inhoudelijke en 

financiële verantwoording scheiden. We brengen in de P&C-cyclus 

uitsluitend de financiële producten onder. Voor de inhoudelijke 

verantwoording hebben we de beleid- en uitvoeringscyclus (BUC) 

opgesteld. De gemeenteraad legt hierin de beleidskaders vast. Het 

daaropvolgende uitvoeringsprogramma wordt ter kennisname aan de 

gemeenteraad aangeboden en geeft aan hoe het beleid wordt 

uitgevoerd, wat de KPI’s zijn en hoe deze jaarlijks gemonitord worden.  

 

 

https://hoogeveen.raadsinformatie.nl/vergadering/1044538
https://hoogeveen.raadsinformatie.nl/vergadering/1044538
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5. Weten jullie op welke termijn de raad hierover geïnformeerd wordt (en 

dan heb ik het niet over de informele bijpraatsessie maar formele 

informatie) 

 

Zie antwoorden hierboven. Op 25 november heeft de laatste 

informerende avond plaatsgevonden waarbij re-integratie en 

participatie centraal stond.  

  
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 

Gemeentesecretaris       burgemeester  

 


